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Tilbagemelding på plan for retableringen af Byoasen  

Det ser ud til, at der ligger en gennemarbejdet plan for retableringen af 
selve Byoasen og for arbejdet med retableringen. Det er vigtigt for 
lokaludvalget, at udtrykket i ByOasen bliver tæt på det det er i dag og 
ikke mindst lige så grønt som det er i dag. Det glæder os, at man gør 
meget for at bevare træerne. Vi ser gerne, at man forsøger at undgå 
beton i ByOasen, da det giver et andet udtryk end den gamle ByOase. 
Det var nyt for de fleste af os, at der overhovedet er en boldbane i De 
Gamles By og det er vigtigt for os, at den nye bane får samme karakter 
som den i dag - hvor det bare er en græsplæne med to små 
fodboldmål. Derudover vil vi gerne understrege, at der skal tænkes i 
tilgængelighed og opholdsmuligheder for de ældre beboere i De 
Gamles By, så de fortsat har mulighed for at benytte området. Og i 
ophold generelt, så riste og bakker ikke betyder, at der bliver færre 
opholdsmuligheder end i den tidligere ByOase. I forhold til trafikken 
gennem De Gamles By i anlægsperioden, så mener vi ikke at den bør 
føres igennem De Gamles By, men direkte ind fra Møllegade. Dog bør 
man i undgå tung trafik i myldretiden, da der færdes mange børn i 
Guldbergsgade i de tidsrum. Vi ser frem til at Byoasen er genetableret 
igen i De Gamles By. 
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